
Podnet  č. 76/2017   
 
 
11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
 
Tomko: 
Na Ulici Čsl. armády, bol natiahnutý nový koberec, ale chýba mi tam skrášlenie toho 
zeleného pásu. Boli stamaď nejaké kamene odstránené, ale je to tam trošku nedôstojné, treba 
to nejakým spôsobom vyplanírovať, vyrovnať a uvažovať o tom, čo tam dáme, či opäť trávu, 
alebo stačí nejaký okrasný kameň.  
 
PhDr. Čižmár: 
Na Ulici Čsl. armády zelený pás, ktorý ste spomínali, podnet pre mestské hospodárske 
stredisko. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  mestské hospodárske stredisko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


